
Referat 

Styremøte KBHL 2023-04-13 

 

Referent: Tor Martin Aabol 
Møtedeltakere: Håvard Nilsen, Ståle Nilsen, Arne Jørgen Karlsen, Øystein Dalevoll, Tor Martin Aabol. 
Inviterte gjester: Bjørn Reime 
Fravær: 
Sted: Teams 
Rød tekst = oppdatering av gamle saker. 
 

Tema /sak Innehold Ansvar Frist 

Status 
Vedtektskomite  

 
  

Møte med 
Nissedal 
Kommune 

Håvard har hatt møte med Styrk Fjærtoft, næringssjef i 
Nissedal Kommune med tanke på fast bidrag til løyper 
fra kommunen. Dette krever politisk beslutning, men 
han skulle ta vårt ønske med videre. 
Foreløpig må vi søke på «frie midler». 
 
Tor Martin søkte, men vi fikk ikke tildelt midler i år 
 

 
 
 
 
 

 
 

 

Oppgaver som 
skal gjøres av 
Bjørn Reime  
 
 
 

Bjørn innhenter tilbud på styreforsikring 
 
Øystein og Bjørn velger leverandør av mottatte tilbud 
Tilbud er innhentet og det ble dyrere enn forventet. 
Enighet om at vi avstår fra dette nå. Må fjernes fra 
forslag til nye vedtekter. 
 

 
 
 ØD-BR 

 
 
Utført 

Avtale med 
Kyrkjebygdheia 
AS 

Løypelaget har tilbudt Kyrkjebygdheia AS 400.000 for 
nest vinters løypekjøring. Deres motbud er 450.000,-  
 
Håvard tar kontakt med Nordstøyl AS for å avtale deres 
sponsorbidrag. 
 
Bjørn Reime får styrets fullmakt til å sluttforhandle 
avtalen med siste motbud på 425.000,-  
Forutsetningen er at ny hytteutbygger/Nordstøyl AS 
også bidrar med tilskudd til løypekjøring på linje med 
Kyrkjebygdheia AS. 
 
18-10 
Nordstøyl AS har så langt ikke solgt en enste tomt. De 
var positive til å bidra, men hadde ikke økonomi nå. 
 
Utkast til avtale med Kyrkjebygdheia AS ble 
gjennomgått med følgende kommentarer: 
Avtalen må dekke løypekjøring med Scooter. 
Standard løypekjøring er onsdag og natt til lørdag. 
 
 
 

 
 
 

HN 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
Utført 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

Tema /sak Innehold Ansvar Frist 

 

28-10 
Rykter om at Nordstøyl AS har begynt å grave vann og 
kloakk. Dette kan forstyrre løypekjøring.  
Hvis det stemmer at de er i gang med 
anleggsvirksomhet bør de allikevel bidra med 
løypetilskudd nå. Håvard sjekker. 
 
21-01 
Nordstøyl AS har gravd over skiløypetraseen uten å 
informere løypelaget. 
Håvard kontakter de for å purre på sponsorbidrag nå 
når de har startet anleggsaktivitet. 
 
Avtalen med Kyrkjebygdheia AS ble gjennomgått og det 
er enighet på alle punkter. Pris 440.000,- 
Kart i vedlegg 1a må gjøres om. Fjerne tilførselsløyper 
på Huvtjønnleken og dobbel-løypa over Hellebrote ved 
midtuke kjøring. 
Håvard og Halvor må signere avtalen 
 
Avtalen med kart (minus pris) legges som info på 
hjemmesiden og erstatter dagens instruks. 
 

 
HN 

 
 
 
 
 
 
 
 

HN 
 
 

    BR 
 
 
 
 
HN-AG 
  
TMA-BR 

 
 
 
 
 
 
 
 
ASAP 
 
 
ASAP 
 
 
 
 
 
 

Hjemmeside må 
oppdateres 

Hjemmesiden må oppdateres med nytt styre og nytt 

bilde. 

KBHK ønsker også engen mailadresse 

Ny mailadresse er post@kbhl.no 

Ståle og Tor Martin får tilgang for å kunne redigere 

hjemmesiden. 

Hjemmesiden må oppdateres blant annet med 

retningslinjer for løypekjøring. 

 
BR 
 

HN 
 
 

BR 
 
 

TMA/SN/
BR 

 
Utført 

 
Utført 

 
 

Neste møte 
 
 

Neste møte 

Økonomi Vi har mottatt 2x 32.000,- fra Grasrotandel og ligger an 

til 30.000,- til. Totalt 94.000,- 

Løypebidrag 

Pr 18/1 er det 371 som har innbetalt løypebidrag på 

347.550,-  

Med ytterligere påminnelser håper vi å passere 

350.000,-Budsjett 

Prognosen forsesongen 2022/2023 vil gi et forventet 

underskudd på 7.800,- 

 
 
 
 
 

 

 
 
 
 

Spørre-
undersøkelse 
 

Vi ønsker å gjennomføre en anonym undersøkelse til de 

som ikke har betalt løypebidrag. Bjørn har mailadresse 

og Øystein/Håvard lager spørsmål.  

Vi bruker en gratis-versjon av Easy-Quest 

ØD/BR 
 

 

mailto:post@kbhl.no


 

Tema /sak Innehold Ansvar Frist 

 

Høring nye 
vedtekter 
 

Tor Martin sender ut utkast til nye vedtekter til alle 

Vellagsformenn + KVS, med svarfrist 1/6.  

Punkt om styreforsikring fjernes før utsendelse. 

 
TMA 

 
Neste møte 

Sommerløyper 
 

Deler av Svåheii rundt må remerkes med maling. 

Frovassdalen rundt skal merkes med blåfarge og legges 

på UT.no Arne Jørgen logger GPS og Bjørn legger ut 

Hellebrotet-Nystøylnuten er merket, men ligger ikke på 

UT.no. Arne Jørgen logger GPS og Bjørn legger ut 

Håvard svarer Huvtjønnleiken Vel at det inneværende 

sesong ikke er midler til kloppebidrag. 

 
 

AJK/BR 
 
 
AJK/BR 

 
 

HN 

 
 
 
 
 
 
 
 

Neste møte 

Vinterløyper Ny løypetrase fra Holmvatn til Stokkosen 
Dette arbeidet er påbegynt, men traséen er ikke 100% 

det vil ikke bli kjørt løyper der vinteren 2022/23. 

Gjennomfører befaring tidlig mai (mens det fremdeles 

er litt snø) og markere traseen.  

Håvard sjekker mulighet for «Påskeløyper» på isen 

Huvtjønn og Breili Rundt. 

Håvard lufter med Gautefall mulighet  

 
 
 
 

HN + SN 
 
 

HN 
 

HN 
 

 
 
 
 
 
 
 

Neste møte 
 

Neste møte 

Dobbelt spor 
 

Det lages forslag til hvor det skal kjøres dobbeltspor for 

neste sesong. Legges frem på årsmøte.  
 
 

 

  
  

 
Neste styremøte blir i grillbua til Ståle. Han finner en dato. 
 


